

Results of SPAC's BSA applications

Paris, 29/12/2021

ENGLISH VERSION

Results of SPAC's BSA applications

Société Parisienne d'Apports en Capital (SPAC – former FPN), announces that it has received requests from nearly thirty shareholders for the distribution of free warrants (BSA) of the Company. These shareholders represent 10,746,477 shares of SPAC, i.e. a total of 73,322,529 BSA to be distributed.

As a reminder, these BSA have a maturity date of 4 December 2023 and each BSA allows the acquisition of 2 SPAC shares for EUR 0.05, i.e. a cost price of EUR 0.025 per new share. This distribution, approved by the Company's Board of Directors and reserved for shareholders holding more than 100,000 shares (Press release of 27 October 2021), is intended to reward the patience and loyalty of the Company's historical shareholders. With this consolidated base, the Group will continue its development and accelerate its strategic focus on real estate acquisitions.

Following this distribution, the company, SPAC (FPN) holds a balance of 97,443,133 warrants in its books, which it will keep to support its development.

Contact :

SPAC Investor relations

contact@spacparis.biz

About SPAC

Société Parisienne d'Apports en Capital – SPAC (former Foncière Paris Nord) is specialized in real estate investment and asset management. At the end of 2020, the group portfolio totals 52,000 m2 of office space in Paris region.

SPAC is traded on Euronext Paris – C Compartment (ISIN : FR0011277391 – FPN).

More information on www.fonciere-parisnord.com and spacparis.biz

RENCH VERSION

Résultats des demandes de BSA de la SPAC

La Société Parisienne d'Apports en Capital (SPAC – anciennement FPN), annonce avoir reçu les demandes de près d'une trentaine d'actionnaires pour la distribution de Bons de Souscription d'Actions (BSA) gratuits de la Société. Ces actionnaires représentent 10 746 477 titres de la SPAC, soit un total de 73 322 529 BSA à distribuer.

Pour rappel, ces BSA ont une maturité au 4 décembre 2023 et chaque BSA permet d'acquérir 2 actions de la SPAC pour 0,05 EUR, soit un prix de revient de 0,025 par action nouvelle. Cette distribution, approuvée par le Conseil d'Administration de la Société et réservée aux actionnaires détenant plus de 100 000 actions (Communiqué du 27 octobre 2021), a pour objectif de récompenser la patience et la fidélité des actionnaires historiques de la Société. Fort de cette base consolidée, le Groupe va poursuivre son développement et accélérer son recentrage stratégique sur les acquisitions immobilières.

Suite à cette distribution, la société, SPAC (FPN) détient dans ses livres un solde de 97 443 133 BSA qu'elle conserve pour accompagner son développement.

Contact :

Relation investisseurs SPAC

contact@spacparis.biz

A propos de SPAC

Société Parisienne d'Apports en Capital – SPAC (ex Foncière Paris Nord) est spécialisé dans la détention et la gestion d'actifs immobiliers d'entreprise. A fin 2020, le patrimoine immobilier du groupe totalise une surface de bureaux de 52 000 m2 situés en région parisienne.

SPAC est cotée sur Euronext Paris – Compartiment C (ISIN : FR0011277391 – FPN).

Plus d'informations sur : www.fonciere-parisnord.com et spacparis.biz



Quick links

- [Home](#)
- [Investors](#)
- [Annual and half-year reports](#)
- [Shareholder General Meetings](#)
- [Media](#)
- [Press Releases](#)
- [Contact](#)

